
Geacht college, 
 
Recent hebben wij als fractie kennis genomen van de plannen van Waalre in Dialoog  voor een 
toekomstbestendige Burgerparticipatie in Waalre. Wij hebben vernomen dat deze plannen c.q. 
voorgestelde aanpak ook met wethouder Van der Loo en medewerkers zijn besproken. Graag horen 
wij van u wat de status van behandeling van deze plannen is en meer expliciet of de plannen door 
het college worden omarmd en zo niet waarom niet. 
 
Deze vraag is ingediend met in achtneming van het bepaalde in artikel 39 van het Reglement van 
orde voor de gemeenteraad.  
 
Met vriendelijke groet, 
Jo Claessen 
Fractievoorzitter Aalst Waalre Belang. 
 


